
اقتصادی 6

گروه اقتصــادی-   اردکانیان گفت: 
تعمیــرات نیروگاهــی نه تنهــا برای 
کشور بلکه باید با چشم به بازار منطقه 
برنامه ریزی کند. این محصولات ایران 
را در کنار تولیدکننــدگان بزرگ قرار 

می دهد.
رضا اردکانیان در مراسم افتتاح 8 پروژه 
آب  و برق به ارزش 175 میلیارد تومان 
در قالب ســومین هفته از پویش # هر 
هفتــه الف ب ایران با ابراز امیدواری از 
اینکه انجام وظیفه در شــرایط سخت 
تحریم و کرونا به نحو احســن انجام 
شــود، اظهار داشت: ســاخت روتور 
توربین بخار توسط طراحان و مهندسان 
در شــرکت تعمیرات نیروگاهی کار 
ارزنده ای اســت که امروز اولین موتور 

ساخت داخل افتتاح خواهد شد.
وی افــزود: ارزش این پروژه به لحاظ 
هزینه ای اســت که صرفه جویی شده 
ضمن اینکه منجر به افزایش روحیه و 
اعتماد به نفس در سازندگان داخلی شده 

که با اعداد قابل اندازه گیری نیست.
وزیر نیرو پروژه یادشــده را نمود بالای 
ظرفیت نیــروی انســانی و انگیزه در 

متخصصین برشمرد.
وی همچنین اجرای این پروژه توسط 
نیروهای داخلی را روزنه نور به سوی 
آینده ای مطمئن و توام با نشاط،  رونق 
و توســعه نه تنها در کشــور بلکه در 

سطح منطقه دانست.
اردکانیان تاکید کرد: تعمیرات نیروگاهی 
نه تنها برای کشور بلکه باید با چشم به بازار 
منطقه برنامه ریزی کند. این محصولات 

ایران را در کنار تولیدکنندگان بزرگ قرار 
می دهد.

وی ادامه داد: در صورت توسعه روابط 
پروژه های  دست اندرکاران  اقتصادی، 
اینچنینی بازارهای گسترده ای پیش رو 

خواهند داشت.
وزیر نیرو پروژه ساخت روتور توربین 
بخار را از جملــه پروژه های ارزنده در 
سال تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی ها 

عنوان کرد.
افتتاح 167 پروژه؛ تا مرداد

وی در ادامــه با بیان اینکه تا نیمه مرداد 
167 پــروژه با 44 هزار میلیارد تومان به 
بهره برداری خواهد رسید افزود: در نیمه 
دوم ســال 123 طرح با 22 هزار میلیارد 
تومان ســرمایه گذاری به بهره برداری 

خواهد رسید.
اردکانیان افتتاح 18 ســد مخزنی، 16 
هزار هکتار شــبکه آبیاری زهکشی، 
21 تصفیه خانــه آ ب، 31 تصفیه خانه 
فاضلاب، آبرسانی پایدار به 960 هزار 
روستایی ، 12 نیروگاه حرارتی با تولید 
2060 مــگاوات و 51 پــروژه نیروگاه 
تجدیدپذیر را از جمله پروژه های قابل 
افتتاح ســال جاری عنوان کرد و افزود: 
این طرح ها بعــلاوه طرح های مربوط 
به احداث پســت، خطــوط انتقال و 

طرح های سازوکاری است.
سال سخت تامین آب

وزیر نیــرو در ادامه به موضوع کاهش 
بارندگی اشاره و تصریح کرد:  در تابستان 
سال جاری به دلیل کاهش بارش شرایط 
متفاوتی خواهیم داشت بر اساس پیش 

بینی 40 درصد از میزان متوسط بلندمدت 
بارندگی کمتری داریم. البته برنامه ریزی 
کردیم که در بخش شــرب و بهداشت 
با مشــارکت مردم و نظارت استانداران 
مثل همیشه با مشکل مواجه نشویم اما 
آنچه گریزناپذیر است کاهش بارندگی 
موجب شده در بخش برق آبی ها نسبت 
به سال گذشته سه هزار مگاوات ظرفیت 
تولید برق کمتری داشــته باشیم. یعنی 
موظف شدیم برنامه ریزی کنیم علاوه بر 
تمهیدات با مصرف کنندگان بزرگ سه 
هزار مگاوات بیش از سال گذشته جهت 
مدیریت مصرف به تواف ق برســیم تا 
مردم در شــرایط کرونا به لحاظ تامین 
انرژی مورد نیاز با محدودیت و مشکل 

مواجه نشوند.
وی تاکید کرد: آنچه مهم است همپای 
طرح هــای پویش 1400 که 290 طرح 
با سرمایه گاری 66 هزار میلیارد تومان 
خواهد بود، در مصرف آب نیز بتوانیم 

مدیریت داشته باشیم.
امسال برقابی ها را نداریم

اردکانیــان ادامه داد: یکی از اصلی ترین 
مصارف انرژی دستگاه های سرمایشی 
هســتند در زمان اوج بــار لاز 58 هزار 
مــگاوات نزدیک 24 هــزار مگاوات 
)40 درصد( به دستگاه های سرمایشی 
اختصاص دارند که سازمان های دولتی 
و نهادی ســه هزار مگاوات را به خود 
اختصاص می دهنــد بنابراین توصیه 
به صرفه جویی را بایــد از خودمان در 
دولت شــروع کنیم و ما در وزارت نیرو 
زودتر از بقیه سازمان ها صرفه جویی را 

آغاز خواهیم کرد. دستورالعمل به همه 
شرکت ها داده شده و به جز استان های 
ناگزیر به اســتفاده ازوسایل سرمایشی 
که البته دمای آ ســایش این استان ها نیز 
اعلام خواهد شد، ســعی می شود در 
دستگاه های دولتی از وسایل سرمایشی 
پرمصرف اســتفاده نشــودو با دیگر 
وســیله ها در زمان انجام کار اوقات را 

سپری کنند.
تکلیف افتتاح های هر هفته

 روشن است
مقــام عالی وزارت نیــرو با بیان اینکه 
در بخش خانگــی و تجاری نیز مردم 
مراعات خواهند کرد که در تابستان به 
خاطر کم بارشی مشکلی در بخش تامین 
برق نداشته باشیم افزود: فارغ از بحث 
پایان خدمت گذاری مــا برنامه ریزی 
مربــوط به پروژه هــای آ ب و برق را تا 
پایان سال انجام دادیم و تکلیف هر هفته 
روشــن است به این ترتیب 290 طرح 
تا پایان ســال در مدار بهره برداری قرار 

می گیرد.
وی با اشــاره به پروژه های قابل افتتاح 
هفته سوم پویش گفت: برق رسانی به 
62 روستای کشور، تصفیه خانه آب در 
چهار محال و بختیاری و نیروگاه های 
تجدیدپذیــر در اصفهــان از جملــه 

پروژه های امروز بوده اند.
اردکانیــان گفت: بر اســاس گزارش 
شــورای عالــی آب امســال به لحاظ 
بارش و افزایش دما با کمبود قابل توجه 
مواجهیم ضمن اینکه به لحاظ پوشش 
برف نیز با کمبود مواجهیم البته این مساله 

دیروز و این هفته نیســت در همکاری 
نزدیک با هواشناسی و بررسی همکاری 
در بخش آب کشــور از مدت ها قبل در 
تــدارک برنامه ریزی بوده ایم و منتهای 
سعی خواهد شد که در بخش آب و برق 

بتوانیم با سهولت امسال را سپری کنیم.
شرایط متفاوت بارندگی؛ در نیم قرن 

اخیر
وی ادامــه داد: بــه لحــاظ ا قلیمی و 
تغییــرات آب و هوایــی منطقه ما از 
این به بعد بیشتر باید پذیرای شرایط 
حدی باشیم یعنی ترسالی شدید و یا 
خشکسالی شدید که متعاقب هم رخ 
می دهند ما دو ســال پربارش بعد از 
خشک ترین سال 50 سال اخیر را در 
سال 96 ، 97 تجربه کردیم و متعاقب 
آن در سال  97، 98 یکی از ترسال ترین 
ســال ها طی نیم قرن اخیر و سیلاب 

گسترده را شاهد بودیم.
کاهش 50 درصدی بارش

وی ادا مه داد: سال 98، 99 سال پربارشی 
بود و امســال 50 درصد نسبت به سال 
گذشــته و 40 درصد نسبت به متوسط 
بلندمدت بارندگی کمتری داشته ایم و 
این در شرایطی است که به لحاظ تامین 
آب شرب و بهداشت اولویت خاصی 
داریم و نیاز بخش تولید به آب و انرژی 

یک ضرورت است.
اردکانیان  خاطرنشان کرد:  در سال های 
تحریــم با تاکیه به توان دا خل ســعی 
کردیم تــاب آوری خودمان را افزایش 
داده و نیازهــا و مصارف کشــور را در 
بخش  های مختلف تامین کنیم تا از این 

دوران عبور کنیم. با نگاه به گذشته متوجه 
اقدامات مردم و مسئولین خواهیم شد 
قضاوت های شــتاب زده در شرایطی 
که در کانون آغشــته به حادثه هستیم 

نمی تواند معتبر باشد.
اتفاقات بزرگ را بعد از گشایش از دنیا 

خواهیم شنید
وزیر نیرو گفت: در سال های پیش رو و 
پس از گشایش در تحریم ها بارها نه از 
زبان خودمان بلکه از دنیا خواهیم شنید 
که ملت ایران در این سال ها که دشمنان با 
قصد فروپاشی اقتصاد و بحران در کشور 
آمده بودند چه اتفاقات بزرگی انجام شد.

مردم برای مدیریت آب و برق 
کمک کنند

وی تاکید کرد:  ما ســعی کردیم وظیفه 
خود را بامنتهی سعی انجام دهیم امسال 

هم دست تقاضای یاری به سوی مردم 
کارگزاران دولت و رسانه ها دراز است 
امیدواریم با کمک هم در مدیریت آب 
و ا نرژی با اولویت شرب و بهداشت و 
همچنین تامین انرژی مورد نیاز بخش 
صنعت، کشاورزی و زیست محیطی 

این ایام را سپری کنیم.
افتتاح طرح هــای مهم هفته آینده با 

حضور رئیس جمهور
وی از افتتاح طرح های مهم و بزرگ در 
پنجشنبه هفته آ ینده با حضور رییس 
جمهور خبــر داد و افزود:  این پویش 
بــه حرکت خود ادامــه خواهد داد و 
برنامه ریزی دقیق هفتگی برای تمامی 
طرح های عملیاتی انجام شــده است 
تا در ســال پایانی دولت مردم از قبل 
تغییر و تحولات ناشــی از انتخبات و 

رفت و آمد دولت ها اختلالی در کارها 
نبینند بلکه احساس کنند همه آنچه که 
تجربه شده در اختیار مدیریت جدید 

قرار می گیرد.
در دولت بعد پروژه ها از صفر شروع 

نمی شود
وی یادآور شد: ما سعی کردیم همه نقطه 
نظرات، سیاست ها، راهکارها ، راه های 
طی شده و ناکامی ها را مدنظر قرار دهیم 
چون مجموعه مدیریت جزء ســرمایه 
و حقوق عامه است. ما دغدغه رعایت 
حق  الناس داریم و تاکید داریم که جامعه 
احساس کند آنچه به عنوان فرصت در 
اختیار مســئولین قرار گرفته به عنوان 
امانت در اختیار دولت بعد قرار می گیرد 
و این گونه نخواهد بود که برخی کارها 

از نقطه صفر آغاز شود.

اتفاقات بزرگ ایران را بعد از لغو تحریم از دنیا خواهیم شنید
اردکانیان، وزیر نیرو:

چهارشنبه 1 اردیبهشت 1400، 8 رمضان 1442 ،21 آوریل 2021، شماره 3716

  گروه اقتصادی -   معاون وزیر صمت با بیان اینکه 
19.2 میلیارد یور ارز صادراتی هنوز بازنگشته است، 
گفت: صادرکنندگان سال 99 تا پایان شهریور 1400 
و صادرکنندگان ســال 98 نیز تا پایان تیر 1400 باید 

ایفای تعهد کنند.
حمید زادبوم در مورد میزان بازگشــت ارز حاصل 
از صادرات به کشــور، اظهار داشت: از 22 فروردین 
ماه سال 97 تا پایان مهر ماه سال 99، 23 هزار و 668 

صادرکننده داشتیم.
رئیس کل ســازمان توســعه تجارت ایران افزود: با 
توجه به مهلت 4 ماهه برای ایفای تعهدات ارزی، بر 
اساس آخرین آمار که در بهمن ماه سال 99 گرفتیم، 
تا پایان مهر ماه سال گذشته جمع تعهدات ارزی این 
صادرکنندگان 62 میلیارد یورو بوده است که از این 

میزان 42.8 میلیارد یورو ایفای تعهد شده است.
وی ادامــه داد: میزان مانده بدهی 19.2 میلیارد یورو 
است که با توجه به مهلتی که داده شده، صادرکنندگان 
سال 99 تا پایان شهریور 1400 و صادرکنندگان سال 

98 نیز تا پایان تیر 1400 باید ایفای تعهد کنند.
معاون وزیر صمت گفت: صادرکنندگان برای ایفای 
تعهد ارزی، هم می توانند از سامانه نیما استفاده کنند 
و هم می توانند واردات در مقابل صادرات انجام دهند 

اما عدم ایفای تعهد متخلف محسوب می شود..
اجرای استراتژی ملی صادرات از 1400 تا 1404

وی همچنیــن در مورد آخریــن وضعیت تدوین 
اســتراتژی ملی صادرات، اظهار داشــت: سازمان 
توسعه تجارت و مرکز بین المللی تجارت ITC در 
ســال 95 تفاهم نامه ای را برای همکاری در 5 حوزه 
حمایت از طراحی و اجرای استراتژی ملی صادرات 
در ایران، حمایت از توان مدیریتی و عملیاتی سازمان 
توسعه تجارت برای خدمت رسانی مؤثر به بنگاه های 
کوچک و متوســط، کمک در راستای تحلیل بازار 
و ارتقــای ظرفیت های تجاری بنگاه های کوچک و 
متوسط، توسعه زنجیره های ارزش و اجرای برنامه 
تسهیل تجارت جوانان و حمایت از کارآفرینی زنان 

امضا کردند.
زادبوم افزود: به دلیل عدم تأمین مالی از ســال 95 تا 
97 این تفاهم نامه عملیاتی نشد تا اینکه در سال 97، 
اتحادیــه اروپا تأمین مالی این تفاهم نامه را پذیرفت 
و تصویــب کرد که برای عملی کردن همکاری های 
اعلام شده، منابع لازم را به تدریج در اختیار مرکز بین 
المللــی تجارت قرار دهد تا در فرایند اجرایی کردن 

این همکاری ها هزینه کند.
معــاون وزیر صمت ادامه داد: از بین موارد پنجگانه 
فرایند »تدوین استراتژی ملی صادرات« از اول سال 
1398 آغاز شــد و در اواخر سال 1399 تدوین این 
استراتژی به اتمام رسید و مجلدات 6 گانه آن نهایی 
شــد. استراتژی ملی صادرات قرار است از 1400 تا 

1404 به مدت 5 سال اجرا شود.
وی با بیان اینکه استراتژی ملی صادرات با مشارکت 
بخــش دولتی و بخش خصوصی و با بهره مندی از 
توان تخصصی مرکز بیــن المللی تجارت حاصل 
شــده است، گفت: در فرآیند تدوین استراتژی ملی 
صادرات فعالین هر حوزه مورد بررسی اعم از فعالین 
دولتی و بخش خصوصی طرف مشورت کارشناسان 
ســازمان توسعه تجارت و مرکز بین المللی تجارت 
بودند و پیشــنهادات حاصل شده در متن این اسناد 

ناشی از تعامل صمیمانه این سه رکن بوده است.
زادبوم افزود: راه حل های پیشنهادی در این اسناد هر 
چند که ناظر به رفع مشکلات خاص ایران است اما 

راه حل ها متکی به تجربه جهانی نیز است.
وی ادامــه داد: در مرحله اجرای اقدامات پیش بینی 
شده در استراتژی ملی صادرات از کمک های مرکز 
بین المللی تجارت استفاده خواهد شد و در صورت 
لزوم کارشناسان بین المللی نیز به کار گرفته می شوند.
زادبــوم تاکید کرد: در اســتراتژی ملی صادرات در 
مجموع بیش از 350 اقدام برای ســه حوزه صنعت، 
کشــاورزی و خدمات به عنوان الگو پیش بینی شده 
اســت که با اجرای این اقدامات صادرات غیرنفتی 

کشورمان متحول خواهد شد.
رئیس سازمان توســعه تجارت ایران یادآور شد: در 
اســتراتژی ملی صادرات اقدامات عملی پیشنهادی 
معطوف به تقویت انسجام و هماهنگی بین دستگاه های 
مرتبط با هر موضوع در سطح ملی، شناسایی خلاءهای 
مربوط به خدمات قابل ارائه به صادرکنندگان و تلاش 
برای پوشش دادن به نیازهای آنها، تمرکز به کمک به 
شــرکت های کوچک و متوسط در فرآیند صادرات، 
ارائه آموزش هــای لازم در هر حوزه با بهره گیری از 
کارشناسان ملی و بین المللی، نگاه جامع نگر به زنجیره 
فعالیت های مرتبط با توســعه صــادرات یک حوزه 
خاص و تلاش برای رفع کاستی های مربوطه، توجه 
ویژه به موضــوع برندینگ و جایگاه آن در صادرات 
مدرن، استفاده بهینه از امکانات فن آوری اطلاعات و 
ارتباطات در بازاریابی صادراتی و تعیین دستگاه های 
مسئول در اجرای اقدامات پیش بینی شده در استراتژی 

ملی صادرات است.

معاون وزیر صمت:

۱۹ میلیارد یورو ارز صادراتی هنوز بازنگشته است
  گروه اقتصادی -  سرپرست شرکت آب منطقه ای 
هرمزگان از افت شدید ذخایر آبی سدهای استان به 
دلیل کاهش بارندگی در سال زراعی جاری خبر داد 
و گفت: آب برخی از ســدهای استان هم اکنون رو 

به پایان است.
جمشید عیدانی در نشستی در همین رابطه با تاکید بر 
صرفه جویی هر چه بیشتر مردم در مصرف آب به ویژه 
در تابستان امسال، افزود: در حال حاضر آب سد شمیل 
و نیان و سد استقلال میناب که از مهمترین منابع تامین 
آب استان هستند، به ترتیب به 15 و 35 درصد ظرفیت 
رسیده و با توجه به این شرایط و به منظور پیشگیری 
از افت فشار و جیره بندی آن در روزهای پیش رو، بر 

صرفه جویی هر چه بیشتر تاکید داریم.
وی بیان داشــت: براســاس اطلاعات هواشناسی 
از ابتدای ســال زراعی تاکنــون 12 میلیمتر باران در 
هرمزگان باریده که در همسنجی با مدت مشابه پارسال 
95 درصد کاهش دارد که در چهار دهه گذشــته این 

میزان کاهش سابقه نداشته است.
عیدانی تصریح کرد: در سال های اخیر کاهش بارندگی 
موجب کاهش ســطح آب های زیرزمینی و خشک 
شدن چاه های بسیاری شــده که در چنین شرایطی 

مشارکت مردم در برنامه ریزی و مدیریت منابع آب، 
استفاده از روش های نوین آبیاری و آبیاری قطره ای، 
جلوگیری از اتلاف آب و تغییر الگوی کشت توسط 
کشاورزان از مهمترین عواملی است که در  مدیریت 

منابع آب موجود مهم و اثر گذار است.
این مقام مســوول تاکید کرد: باتوجه به کم بارشی و 
خشکسالی های متوالی در استان نیاز است که ذخیره 

آب سدها به درستی مدیریت شود و آن را بیهوده هدر 
ندهیم و لازم است فرهنگ سازی مصرف بهینه آب 

در تابستان امسال صورت گیرد.
سدهای اســتقلال میناب با 240 میلیون مترمکعب 
ظرفیت، سد شــمیل و نیان بندرعباس با 100 و سد 
جگین جاسک با 210 میلیون مترمکعب از سدهای 

بزرگ هرمزگان هستند.

  گروه اقتصادی -  برکشــلی با بیان اینکه چاه های 
نفت آمادگی تولید در ســطح سهمیه های رسمی را 
دارند، گفت: صنعت نفت، دینامیســم بالایی دارد. 
خودکفایــی با مفهومی که ما عموما در ذهن داریم، 
بسیار پرهزینه است. امریکا هم خودکفا نیست. باید 
در دنیــا حضور قدرتمند داشــت و در عین حال با 

بهترین شرکت های بین المللی کار کرد.
فریدون برکشــلی ، درباره آمادگی چاه های نفت به 
لحاظ فنی برای بازگشــت مجدد به افزایش تولید و 
برداشت به میزان قبل از تحریم، اظهار داشت: اطلاعات 
موجود از آمادگی برای تولید در سطح سهمیه رسمی 
مربوط به 2016 است که بر پایه آن معادل 3.8 میلیون 
بشکه در روز است. البته در اصل بیشتر چاه های ایران 
در نیمه دوم عمر خود هستند، از این میادین نمی توان 

انتظار افزایش ظرفیت جدی داشت. 
آمادگی افزایش تولید از چاه های پیر نفتی 

وی افزود: صنعت نفت به نفت تازه و میادین پرقدرت 
جدید نیازمند است. به علاوه عملیات صیانتی مهمی 
هــم انجام نداده ایم. پروژه های تزریق گاز عموما به 
دلیل مصرف بالای داخلی با تاخیر انجام می شوند. اما 
در هر حال برای تولید در سطح سهمیه های رسمی، 

آمادگی وجود دارد.
واقعا به خارجی ها نیاز نداریم یا متعصبانه برخورد 

می کنیم؟
رئیس مرکز مطالعات انرژی وین در ادامه پاســخ به 
اینکه آیا میادین نفتی کشــور به استفاده از دانش و 
تکنولوژی خارجی در صورت گشایش و لغو تحریم 
نیاز دارند و یا اینکه در مورد توان داخل و هم ترازی 
با شرکت های بین المللی متعصبانه برخورد می کنیم؟ 
توضیح داد: کارشناســان شرکت ملی نفت، خیلی 
تلاش می کنند و عملکرد خوبی داشته اند. اما صنعت 
نفت، یک فعالیت بین المللی است. در انزوا و تحت 

تحریم، کارها به درستی پیش نمی روند. تکنولوژی 
به هنــگام و ســرمایه گذاری، اصلی ترین نیازهای 

صنعت نفت ایران هستند.
برند بودن برای نفت پول نمی شود

وی ادامــه داد: البتــه تعصب داشــتن و مقید بودن 
خوب است، اما صنعت نفت، دینامیسم بالایی دارد. 
خودکفایی با مفهمومی که ما عموما در ذهن داریم، 
بسیار پرهزینه است. امریکا هم خودکفا نیست. باید 
در دنیــا حضور قدرتمند داشــت و در عین حال با 
بهترین شرکت های بین المللی کار کرد. کارشناسان 
ایرانــی، در دنیا صاحب نام و برند هســتند، اما این 

برندها برای شرکت نفت پول نمی آورند.
دنیای نفت عوض شــد، ذخایــر جدید ایران 

ناشناخته ماند
برکشــلی تاکید کرد: به نظر بنــده ناچاریم روی 
مخــازن تازه وقت بگذاریم. هر از چند گاهی خبر 
کشف میادین جدید نفتی را می خوانیم. اما خبری 
از بهره برداری از آنها نمی بینیم. کارشناســان ما با 

میادین کنونی که در حال بهره برداری هستند، آشنا 
هســتند. لازم است به هنگام شوند و تکنولوژی را 
بروزرســانی کنند. ذخایر جدید برایمان ناشناخته 
هســتند، ســرمایه گذاری و نوآوری را بهتر است 
متوجــه میادین تازه کــرد. دنیا هــم همین طور 
عمل می کنــد. بخش اعظم نفــت میادین بزرگ 
در خاورمیانــه، امریکای شــمالی و جنوبی، مورد 
بهره برداری قرار گرفته، ما نیز باید به دنبال میادین 

تازه باشیم.
دنبال میادین تازه باشیم

به اعتقاد وی؛ شاید یک اشتباه ما پس از برجام 2015 
همین بود که به دنبال میادین مشترک رفتیم. وقتی 
برجام به هم خورد، شــرکت های خارجی احتمالا 
از اطلاعات به دست آمده در توسعه میادین کشور 
همسایه اســتفاده کرده باشند. البته بنده اطلاعات 
فنی ندارم. اما همه کشورهای تولیدکننده نفت که 
صنعت نفت قدیمی دارند، به دنبال توسعه میادین 

جدید هستند.

افت شدید ذخایر آبی سدهای هرمزگان با کاهش بارندگی

آمادگی ایران برای تولید رسمی ۳.۸ میلیون بشکه در روز

سرپرست شرکت آب منطقه ای هرمزگان خبر داد:

رئیس مرکز مطالعات انرژی وین عنوان کرد:

  گروه اقتصادی - مدیرعامل سازمان جمع آوری و 
فروش اموال تملیکی گفت: برای حمایت از رونق 
تولیــد یک هزار و 450 میلیارد تومان کالا به چرخه 

تولید بنگاه ها بازگشت.
در حاشــیه جلســه مجمع عمومی فــوق العاده 
ســازمان جمع آوری و فروش امــوال تملیکی، 
محمدعلــی افتخــاری رئیس هیئــت مدیره و 
مدیرعامل ســازمان جمع آوری و فروش اموال 
تملیکــی در جمــع خبرنــگاران، اظهــار کرد: 
گســتردگی وظایف محوله و متنوع این سازمان 
متناســب با ساختار طراحی شــده آن نیست و 
نمی تواند پاســخگوی مطالبات و اهداف ترسیم 
شــده باشد. با تاکید وزیر اقتصاد از سال گذشته 
تحولات و تحرک خوبی در عرصه تعیین تکلیف 
کالا ها در ســازمان اموال تملیکی شــروع شده 

اســت، اما این ســازمان چند ســالی است که با 
تعارضــات قانونی و حاکمیتی روبه رو بوده و از 
طرفی یک شــرکت دولتی محسوب می شود که 

باید تکالیف خود را اجرایی کند.
مدیرعامل سازمان اموال تملیکی گفت: بعد از جلسه 
اعضای هیئت مدیره ســازمان در اسفندماه 99 که با 
حضور آیت الله رئیســی رئیس محترم قوه قضاییه 
برگزار شــد. با تاکید وزیر اقتصاد مجمع فوق العاده 
سازمان به منظور تعیین تکلیف اموال برگزار شد و 
تمام موانع و مشــکلات پیش روی سازمان در این 
جلســه مورد بحث و بررسی قرار گرفت. کمک به 
این سازمان، عملًا کمک به دولت و مردم خواهد بود.

او افزود: مقرر شــد جمع بندی جلســات در قالب 
کارگروه هایی در زمان مشخص، منجر به تسریع در 
تعیین تکلیف اموال شود. آنچه مسلم است باید در 

صدور احکام قضایی تســریع شود و در این رابطه 
پیشنهادی مطرح کردیم که شعب ویژه قضایی برای 
تعیین تکلیف کالا ها تشکیل شوند که مورد تایید و 

پیشنهاد وزیر دادگستری نیز قرار گرفت.
رئیس هیئت مدیره ســازمان اموال تملیکی درباره 
عملکرد این سازمان در سال 99 گفت: سال گذشته 
از محل تعیین تکلیف پرونده ها حدود 6 هزار میلیارد 
تومان درآمد کســب شــد که عملکرد سازمان در 
تحقق شعار تولید چشمگیر بوده است. سال گذشته 
توانستیم  یک هزار و 650 میلیارد تومان اموال منقول 
و غیرمنقول به فروش برسانیم که به نوعی کمک به 
تولیــد و اقتصاد بوده و در قالب مزایده الکترونیکی 
انجام شد. همچنین 2 هزار و 700 میلیارد تومان کالا 
در قالب استرداد، تعیین تکلیف و به صورت رایگان 

به صاحبان آن ها بازگشت.

بازگشت یک هزار و ۴۵۰ میلیارد تومان کالا به چرخه تولید با هدف رونق اشتغال
مدیرعامل سازمان جمع آوری و فروش اموال تملیکی خبر داد؛


